
Jaarverslag bestuur 2020-2021 
 
Het bestuur bestond uit: 

− Voorzitter     Willie ten Haaf 

− Secretaris    Peter van As (afgetreden per 30-6-2021) 

− Penningmeester   Frans Vos 

− Bestuurslid Accommodatie  Vacature 

− Commissaris atletiek   Ton van Rijswijk 

− Commissaris atletiek   Tom Nell 

− Commissaris seniorenvoetbal Marco van Oorschot 

− Commissaris jeugdvoetbal  Stef Hoeijmakers 

− Vaste Notulist AB vergaderingen Jos Toonen 
 
Vergaderingen 
Er is in het seizoen 2020-2021 in totaal 7 keer officieel  door het bestuur vergaderd. DE 
meeste voorkomende vergaderpunten betroffen de financiën, VOG's, oud papier, 
coronapandemie en teruggave van de (gedeeltelijke) contributie. 
  
Jaarvergadering 14-04-2021 
De jaarvergadering werd vanwege corona dit jaar gehouden middels Teams. Bij deze online 
ledenvergadering waren er 24 leden aanwezig.  Hierin werden met name de negatieve) 
jaarrekening bekend gemaakt en  de verwachte gevolgen van de coronapandemie op 
financieel gebied. Tevens trad Peter van As af als secretaris. Hiervoor is nog geen vervanger 
gevonden.   
 
Feiten 
Aantal betalende leden: 
   voetbal  atletiek 
- jeugd   247   10 
- senioren  102   76  
- donateurs  17   0 
- Club van 100  32 
 
Aantal niet betalend  
overig clubleden 181    
   
 
Koningsdag 
Op 27-04-2021 was er dit jaar vanwege de coronamaatregelen geen viering van Koningsdag 
op ons sportpark. 
 
Sponsoring 
Ondanks de coronacrisis zijn de sponsoren ons over het algemeen trouw gebleven. 
 
Financiën 



Algemeen dient gezegd te worden dat we door de ondersteuning van TASO 
(tegemoetkoming amateur sportorganisaties) het seizoen met een beperkt financieel verlies 
hebben kunnen afsluiten. 
 
Onderhoud 
In seizoen 2020-2021 is de bestrating voor de garageboxen en voor de bestuurskamer in 
orde gebracht. Hier bleef met een flinke bui altijd veel water staan. Dit ziet er nu weeg goed 
uit.  
Ook is er door een aantal vrijwilligers onder leiding van John Basten en Ronny Hendriks de 
veldverlichting van het boven trainingsveld gereviseerd. Er zijn vervangende armaturen 
geplaatst en  de volledig sturingskast inclusief voorschakelapparatuur is compleet 
vervangen. Dit was noodzakelijk want deze stond er al vanaf einde tachtiger jaren. Tevens is 
er door deze groep vrijwilligers een extra ballenvanger op dit trainingsveld geplaatst. 
Ook is de begroeiing van het complete sportpark fors gesnoeid. Dat ziet er nu weer goed uit. 
 
 

Jaarverslag van senioren voetbal Vitesse’08 seizoen 2020/2021                       

Na het eerste corona jaar waar in maart de competitie werd stilgelegd is het 1ste weer in 
augustus begonnen met de voorbereiding voor het nieuwe seizoen.  
Het 1ste elftal had wisselende uitslagen in de voorbereiding en in het bekertoernooi. 
We begonnen met de competitie met een ruime overwinning op Germania. Na een 
rommelige uit wedstrijd tegen EGS’20 en een uit overwinning tegen FC United werd de 
competitie weer stilgelegd door corona op 11 okt 2020. Deze werd ook niet meer hervat.  
In januari heeft de trainer Ales Jurcik zijn contract met 1 jaar verlengd ook de rest van de staf 
gaf aan nog een jaar door te gaan. 
Vitesse’08 had in seizoen totaal 6 heren senioren teams,1 senioren Dames team een  
30+ heren team en een 35+ dames team. 
Er zijn geen kampioenschappen genoteerd temeer omdat de diverse competities niet 
uitgespeeld zijn vanwege Corona. 
 
Organisatie Senioren voetbal 

Bestuurslid senioren voetbal is Marco van Oorschot.  
Wedstrijdsecretariaat gedurende seizoen 2020-2021 is Lea Hoenholt.  
 

 

Jaarverslag afdeling jeugd voetbal Vitesse’08 jaargang 2020-2021: 

Jeugdorganisatie: 

We zijn in 2017-2018 gestart met “Samen voor Succes” bij onze vereniging. De ingezette weg 

hebben we verder ontwikkeld en doorgepakt in 2020-2021  Tevens is het voetbalkader 

veranderd t.o.v. het vorige voetbaljaar: 

Voorzitter jeugd:   Stef Hoeijmakers (>2020) 



Coördinator  JO 17-19: Peter Laurensen 
Coördinator  JO 15:  Twan Lamers 
Coördinator  JO 12-13: Roel Jansen 
Coördinator  JO 10-11: Harm  Loock 
Coördinator  JO 8-9:  Thomas Janssen 
Coördinator  JO7:  Marjolein Janssen 
 
Ingrid den Boer is verder gegaan met wedstrijdsecretariaat en heeft hierbij versterking 
gekregen van Siebert om dit samen in goede banen te lijden. 
 
De activiteitencommissie is uitgebreid (Gerlanda Vervoort, Debby Gosens, Jolanda Sluiters, 
Danielle Vullings, Collin, Gerwin Noij en Jasper) 
 
Vrijwilligers commissie veranderde in bezetting ( Gerben van Hassel, Marjolein Janssen en 
Brigitte Hermsens) om de inzet van vrijwilligers te stimuleren en taken evenredig te verdelen 
over de leden. 
De lief en leed commissie bleef intact en zorgde met hun attenties voor veel begrip en trots 
binnen onze vereniging (Plien, Marrell Michels en Melanie van Lendt) 
 
De materiaalcommissie bleef intact om ervoor te zorgen dat alle leden voorzien bleven van 
de juiste maat kledij en dat het niveau van de overige materialen hoog bleef. (Nico 
Bottenberg, Peter Bitter, Hansje de Ruijter,) We kunnen nog steeds trots zijn op de 
presentatie van onze jeugdleden in de vorm van een tenue, trainingspak en rugzak zijn ze 
het visitekaartje van onze club. 
Tevens is er een vertrouwenspersoon aangesteld in de persoon van Angelique Spikmans 
 

Activiteiten: 

De activiteitencommissie heeft samen met het jeugdbestuur diverse activiteiten 

georganiseerd. 

I.v.m. corona zijn de activiteiten anders georganiseerd en was het regelmatig niet mogelijk 

om hierbij publiek te mogen ontvangen. Toch vinden we het een groot compliment waard 

dat we voor onze jeugdleden nog deze activiteiten hebben kunnen organiseren: 

> zomervoetbal ( 4 zaterdagen in de zomervakantie) 
> keeper en techniek avond onder begeleiding van divers trainers 
> seizoen opening in september 2021 
> Sinterklaas avond tijdens trainingen voor de jeugd. 
> Spooktocht november 2020 is niet doorgegaan ivm corona 
Teams: 

Vanaf 2018-2019 werken we binnen Vitesse ’08 met tussencategorieën. We zorgen er 

hiermee voor dat we de teams meer intact houden en dat er meer gevoetbald wordt met 

leeftijdsgenoten. Hierdoor minder kans op verloop en een hoger niveau van de 

selectieteams. 



Tevens staat spelvreugde bij ons op een zeer hoog niveau en krijgen we hier veel positieve 

reacties op. 

Het aantal teams per categorie was als volgt gedurende het seizoen: 

JO 19:   1  
JO 17:  2 
JO 15:  3 
JO 13:  3 
JO 12:  2 
JO 11:  3 
JO 10:  2 
JO 9:  3 
JO 8:  2 
JO 7:  2 van 4 
 

In totaal hebben we 23 jeugdteams samengesteld in 2020-2021.  Dit is een daling van 2 t.o.v. 

vorig seizoen. Ook de invulling van de begeleiding heeft gelukkig niet veel problemen 

opgeleverd zoals we in het verleden vaker constateerden. We hebben de teams de 

mogelijkheid gegeven om 2 x per week te kunnen trainen. Uitgangspunt is dat elk team 

minimaal 1x per week traint. Bijna alle teams trainen nu al 2 keer per week en nog een 

wedstrijddag. 

De competitie verliep goed door een goede ondersteuning vanuit het wedstrijdsecretariaat, 

trainers en leiders en uiteraard de ondersteuning op wedstrijddagen door onze 

toezichthouders. 

Toernooien:  

We hebben in de kerstvakantie een zaalvoetbaltoernooi georganiseerd met de Zwaluw, VV 

Heijen en RKOSV Achates. Dit is door iedereen goed omarmd en uitstekend bevallen. Deze is 

ook geannuleerd i.v.m. Corona 

Helaas geen toernooien in het voetbalkalenderjaar 2021  i.v.m. corona. 

JAKO Voetbalweek: 

Ook deze activiteit is helaas geannuleerd i.v.m. corona. 

Jeugdopleiding: 

Het werven van jeugdkader blijft veel energie en financiële armslag vergen. Hier hebben we 

de afgelopen jaren wel stappen in gemaakt met de invulling van een kader van 

coördinatoren en jeugdbestuur. Wel moeten we blijven borgen dat dit op het gewenste 

niveau blijft door genoeg financiële middelen te behouden en kritisch blijven kijken naar het 



niveau van de trainingen. We blijven de standaardteams graag voorzien van gekwalificeerde 

trainers en de overige teams voorzien van goede trainers/begeleiders. 

kampioenen: 

Helaas door de corona pandemie kunnen we maar 1 kampioen benoemen van de najaar 

competitie: Dit was  de 10-3 die kampioen werden in hun klasse. 

In afwachting wat de toekomst ons brengt qua virusgekte hebben we het volste vertrouwen 

dat we als de reguliere competities weer gestart mogen worden we weer wat kampioenen 

mogen toevoegen aan de rijtjes. 

Stef Hoeijmakers 

Voorzitter Jeugdvoetbalorganisatie  2020-2021 

 

Jaarverslag 2021 Gennep Atletiek. 
 
In het afgelopen atletiekjaar (van januari tot en met december 2021) is het ledenaantal licht 
gedaald. Het aantal jeugdleden ging van 12 naar 10 en het aantal lopers daalde van 77 naar 
76  
 
Ook het jaar 2021 werd ook voor Gennep Atletiek getekend door de Corona pandemie. 
Gelukkig konden de trainingen -met een aantal beperkingen en aanpassingen- voor een 
groot deel normaal doorgang vinden, al werd het na afloop gezamenlijk koffie drinken node 
gemist. 
 
Trainingen werden verzorgd op dinsdag- en donderdagavond en op zaterdagmorgen.  Op 
zaterdagochtend was ook een wandelgroep actief. De jeugd trainde op maandag en 
woensdag. Om het lopen in meerdere tempogroepen mogelijk te maken blijven houden, zal 
het trainerskorps uitgebreid dienen te gaan worden met een of meerdere assistent-
looptrainers..  
 
Door de coronaproblemen zijn alle wedstrijden, te weten de Ketelwaldtrail, de 
Genneperhuysloop, de Genneperheiloop en Kerstloop afgelast. 
 
De beginnerscursus kon gelukkig in het najaar van 2021 weer opgestart worden. Hiervan 
hebben een zestal cursisten gebruik gemaakt. 
 
De jaarlijkse 40+loop, die doorgaans op Paaszaterdag plaats vindt, werd ivm Covid-19 dit jaar 
verschoven naar het najaar. 
 
De digitale ledenbijeenkomsten op 9 februari en 19 mei werden door een groot aantal leden 
bezocht. Onderwerpen als het lopen in het Reichswald tijdens de corona periode, het 
ophalen van oud papier en de hoogte van de contributie kwamen aan de orde. 
 



Mede als compensatie voor de verminderde activiteiten tijdens de coronaperiode werd de 
leden een duurzaam windjack aangeboden. Hiermee wordt ook de gezamenlijkheid en 
herkenbaarheid van Gennep Atletiek benadrukt. 
 
 
 
Het atletiekbestuur 
Voorzitter Tom Nell 


